

會務報告 Announcements 08-07-2022

1. 本主日 (8月7日) 是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備心，藉著守聖餐來記念主。需要提前領取聖餐盒的弟兄姐妹們，可以在每個月的聖餐主日聚會結束之後，在門廳領取。

This Sunday (8/7) is Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing the Communion. If anyone needs to pick up the communion packages for the coming months, please come to the hallway to pick up after the Sunday communion service of each month.

2. 全教會的野餐會將於8月20日 (下午4:30-7:30) 在 Cabin John 公園舉行。歡迎大家帶同家人並邀請朋友一同來參加。

There will be a whole-church picnic on August 20 (4:30-7:30pm) at Cabin John Regional Park. You are welcome to bring your families and invite friends to join the picnic.

會務報告 Announcements 08-07-2022

Maryland Gospel Church Summer Picnic



Welcome Families & Friends
@ Cabin John Regional Park, lot J
4:30-7:30pm, 8/20/22, Saturday



邀請兄弟姐妹和朋友，一同唱詩，玩遊戲，讚美，享受神家的愛，喜樂和美食！
Invite brothers, sisters, and friends to praise, play games, and enjoy the love, joy, and food in God's family!



會務報告 Announcements 08-07-2022

3. 2022年第二季的財務報告已經上傳到教會的網站上。請與黎明德弟兄聯絡獲取網頁的密碼。 [點擊鏈接財務報告](#)

The 2nd quarter of the 2022 financial statements are available on our MGC website. You can obtain the required password from brother Alex Lai. [Click here to Financial Statements](#)

會務報告 Announcements 08-07-2022

4. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五有三階神學基礎課程；背誦經文是希伯來書11:1 "信就是所望之事的實底，是未見之事的確據。" 每日閱讀經文是路加福音20-22章。歡迎大家參加每日的靈修聚會 (週一到週五上午7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。 [點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: There is a theological foundation course study on Friday. Bible memory verse is Hebrews 11:1 "Now faith is being sure of what we hope for and certain of what we do not see." Daily Bible reading: Luke 20-22. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.

[Click here to Morning Devotion](#)

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to Offer](#)

指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions](#)

截至2022年7月奉獻數字 Offerings as of July 2022

2022	收到奉獻 Offerings Received		預算奉獻 Budgeted Offerings		差額 Balance	
第一季 Quarter-1		\$ 26,219		\$ 50,000		\$ (23,781)
第二季 Quarter-2		\$ 61,862		\$ 50,000		\$ 11,862
七月 July	\$ 42,405		\$ 16,667		\$ 25,738	
八月 August						
九月 September						
第三季 Quarter-3		\$ 42,405		\$ 16,667		\$ 25,738
總差額 Total Balance		\$ 130,486		\$ 116,667		\$ 13,819

團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page](#)

[點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page](#)

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule](#)

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person
Worship Guideline](#)

馬利蘭福音教會 2022 下半年事工日曆 MGC 2022 Second Half Church Ministry Calendar:

[點擊鏈接事工日曆 Click here to Church Calendar](#)